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             Încheiat azi 27.02.2009, cu ocazia şedinţei Ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art.46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 13, absenţi motivaţi 2: d.na Cozea Silvia , dl. Antal 

Szilard. 

 Se supun la vot procesele verbale ale şedinţelor Consiliului Local Huedin din 31.01.2009,  

respetiv 13.02.2009 şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Farkaş Marius  semnalează faptul că în mapa de şedinţă nu s-au regăsit alături de proiectul 

de hotărâre, şi contractele de management pentru cei doi directori de la SC Crişul SA, respectiv SC 

Transim SA, lămuriri acordând dl Secretar în sensul că a dat dispoziţiile necesare pentru comunicarea 

acestor  contracte către consilieri. 

 Dl Torok Ferencz supune la vot amânarea pentru şedinţa viitoare a acestui proiect de hotărâre 

şi se aprobă cu 12 voturi pentru şi 1vot  împotrivă dl Farkaş Marius. 

 Dl Paşcalău  Viorel solicită aprobarea închirierii pentru păşunat a amplasamentului fostului 

poligon militar.  

 Dl. Primar solicită să fie trecute pe ordinea de zi  încă 3 proiecte de hotărâri cu caracter urgent, 

2 vizând Compania de Apă Someş SA iar unul vizând partajarea terenului destinat construirii de 

locuinţe prin programul A.N.L din str. Aleea 1 Mai Huedin. 

 Dl Secretar arată că până la acest moment s-a solicitat punerea în posesie pentru  terenuri în 

zonă prin sentinţe judecătoreşti doar de 2 persoane,  respectiv Rosca Livia Constanţa şi Bokor Marta, 

prima fiind în curs de soluţionare, a doua fiind soluţionată. 

 Dl Varga Andrei arată că la Comisia de fond funciar, s-a  discutat restituirea terenurilor  care 

după expropriere au trecut în perimetrul CAP. 

 Se supune la vot introducerea pe ordinea de zi a celor 3 proiecte de hotărâri şi se aprobă în 

unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind aprobarea 

sumei de 30.000 lei pentru efectuarea unor reparaţii la Casa Tineretului, lămuriri suplimentare 

acordând dl Primar privind conţinutul acestor reparaţii, menţionând că sumele se vor cheltui de la cap. 

autofinanţate. 

 Dl Farkaş Marius este informat de către dl Secretar cu privire la o hotărâre  mai veche privind 

achiziţionarea unor scaune, arătând că acea hotărâre nu a fost îndeplinită din lipsă de fonduri. 

 Dl Abrudan Sorin solicită să se prezinte un deviz estimativ privind aceste reparaţii. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

scoaterii din inventar a unor mijloace fixe disponibilizate,  urmare aplicării Programului SAMTID, 

lămuriri suplimentare acordând dl.Vălean Alexandru din partea Companiei de Apă . 

Dl Varga Andrei solicită dimensionarea canalizării pe strada A.Iancu şi B.N.Antal. 

Dl. Vălean Alexandru răspunde d.lui Abrudan Sorin şi d.lui Toadere Ioan 

privind regimul juridic al acestor conducte noi introduse în sistem, lămuriri în acest sens acordând 

dl.Lazăr Ioan. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă in unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotărâre privind aprobarea taxei de închiriere a 

sălii de sport,  pentru practicarea tenisului de câmp. 

 Dl.Drăgan Sandu solicită un program concret de ocupare a sălii de sport pentru tenis de câmp, 

iar dl Torok Ferencz solicită  ca acest program să fie aprobat de consiliu. 



 Dl. Abrudan Sorin arată că în cererea Asociaţiei ,,Sănătatea,,  nu se specifică numărul de ore 

solicitat. 

 Dl. Vasas Stefan este de părere că tenisul de câmp se desfăşoară în sala de sport în afara 

programului şcolar. 

 Dl. Farkaş Marius solicită amânarea proiectului de hotărâre. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată obţinându-se 8 voturi pentru, 4 

abţineri şi 1 vot împotrivă - dl Dragan Sandu. 

 Dl. Secretar arată că pentru aprobarea acestei hotărâri este nevoie de un cvorum de 2/3 

respectiv 10 voturi pentru. Întrucât acest cvorum nu a fost obţinut hotărârea nu se adoptă. 

 Dl. Farkas Marius prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie privind 

aprobarea instituirii unor contravenţii şi a regimului sancţionator al acestora,  privitor la comerţul 

stradal şi gospodărirea localităţii. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de  comisia economică privind 

actualizarea inventarierii domeniului public, dl Varga Andrei menţionând că nu a identificat clădirea 

existentă în perimetrul târgului de animale. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Vincze Csaba prezintă informarea cu privire la situaţia încheierii contractelor şi a sumelor 

achitate pentru comerţul practicat pe str. B.N.Antal în zilele de marţi, acordând detalii suplimentare dl. 

Abrudan, Pădurean şi Drăgan. 

 Dl Paşcalău Ionel arată că sumele nete obţinute sunt mai mari decât cele din anul 2008. 

 Dl Primar arată că în limita sumelor disponibile se va amenaja un sector special pentru 

vânzarea produselor lactate în cadrul pieţei. 

 Dl.Pop Gheorghe - director al Spitalului oraşului Huedin prezintă situaţia solicitărilor de 

alocare de fonduri pentru cumpărarea de aparatură în cadrul Spitalului, răspunzând d.lui Primar . 

 Dl. Primar solicită depunerea unor cereri de finanţare către Ministerul Sănătăţii care să vizeze  

achiziţionarea unor aparate performante pentru investigaţii de specialitate,  cât şi specializarea unor 

medici care să lucreze cu aceste aparate. 

 Dl Director menţionează lipsa cadrelor medicale cu care se confruntă Spitalul. 

 Dl Toadere Ioan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal, pentru amplasarea unei antene recepţie telefonie mobilă, 

aparţinând RDS& RCS. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

  Dl Toadere Ioan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism,  privind 

aprobarea deschiderii unei căi de acces din str. Oborului la o proprietate privată situată în str. Horea, 

lămuriri acordând dl Lazăr şi dl Tonca, d.nilor consilieri  Pădurean, Varga şi Paşcalău. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se obţin 6 voturi pentru şi 6 abtineri, hotărârea ne 

adoptânduse. 

Dl Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de 

adm.publică privind aprobarea demersurilor pentru iniţierea unei H.G, având ca obiect preluarea 

restului de teren din perimetrul fostului C.I.S,  lămuriri acordând dl. Secretar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea  Acordului 

Direct încheiat de Asociaţia Someş – Tisa,  prin Compania de Apă,  cu Banca Europeană  pentru 

investiţii şi împuternicirea d.lui Primar pentru semnarea acordului. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate împuternicirea d.lui Primar să voteze Contractul 

de finanţare încheiat de Banca Europeană de Investiţii şi Compania de Apă. 

 Se ia în dicutie proiectul de hotărâre privind partajarea terenului  situat în str. Aleea 1 Mai,  ce 

face obiectul poriectului de construire de locuinţe pentru tineri,  prin A.N.L. 

 Dl Secretar răspunde d.lui Frakaş Marius arătând că există unele litigii cu foştii proprietari ai 

acestor terenuri în diferite stadii procesuale de soluţionare. 

 Dl Varga Andrei menţionează că există cca. 10 persoane care au avut terenuri în această zonă, 

dl Torok Ferencz fiind de părere că nu se poate aproba acest proiect, trebuind indentificat un alt 

amplasament. Dl Czondi  Eugen  arată că acest teren este întăbulat pe Statul Rămân în asministrarea 



Consiliului Local Huedin,  dl. Tonca Ioan  solicită să nu fie obstrucţionat proiectul de construire al 

locuinţelor pentru tineri prin A.N.L. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 9 voturi pentru şi 3 abţineri dl Farkaş 

Marius, Torok Ferencz, Varga Andrei. 

 La diverse dl Drăgan Sandu  solicită verificarea avizelor şi autorizaţiilor pentru prestarea 

serviciilor de salubritate de către SC Hareti Prest SRL Huedin. 

 Dl Toadere Ioan  solicită urgentarea amenajării parcării în incinta SC Transim SA. 

 Dl Vălean Alexandru arată că nu mai îndeplineşte funcţia de director la sucursala Huedin al 

Companiei de Apă. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.     

 

                      

 

            Preşedinte de şedintă,                                                   Secretar,  

            Prof. Torok Ferencz                                                   Cozea Dan 


